

农业经济

农业的多功能性评价指标初探

郭晓燕[1] 胡志全[2]

[1]内蒙古农业大学经济管理学院,呼和浩特010019 [2]中国农业科学院农业经济与发展研究所,北京100081

摘要:

随着工业化的发展及城市化的不断推进,农业的功能已经不仅局限于生产功能,而是集产品供给、社会安全保障、产业奉献、就业保障、生态功能与生活休闲为一体的多功能产业。本文根据农业的多功能特点,筛选了若干评价指标,初步建立了农业多功能性评价指标体系。

关键词: 农业 多功能性 指标

Multifunctionality of agriculture and evaluation index

GUO Xiao-yan, HU Zhi-quan

1. College of Economics and Management, Inner Mongolia Agricultural University, Hohhot 0 10018, China|2. Institute of Agricultural Economics and Development, Chinese Academy of Agricultural Sciences, Beijing 100081, China

Abstract:

As the biggest industry in China, agricultural fundion is not limited to the produdion, but combine supply, social security,industry consecration, employment guarantee and ecology. Depended on multifundionality of agriculture,the evaluation index system of agricultural multifundionality are built in the paper.

Keywords: agriculture multifunctionality ;index

收稿日期 2006-10-24 修回日期 2006-11-13 网络版发布日期

DOI:

基金项目:

国家公益项目“粮食与农业综合生产能力科技支撑研究”资助(2004DIB4J141)。

通讯作者: 胡志全, 副研究员; 主要从事农业资源与管理决策研究。E-mail: huzq@caa8.net.cn; Tel: 010-68976834

作者简介: 郭晓燕|讲师; 主要从事管理信息系统研究。

作者Email:

参考文献:

本刊中的类似文章

文章评论

扩展功能

本文信息

Supporting info

PDF(303KB)

[HTML全文]

参考文献[PDF]

参考文献

服务与反馈

把本文推荐给朋友

加入我的书架

加入引用管理器

引用本文

Email Alert

文章反馈

浏览反馈信息

本文关键词相关文章

农业 多功能性 指标

本文作者相关文章

PubMed

反馈人	<input type="text"/>	邮箱地址	<input type="text"/>
反馈标题	<input type="text"/>	验证码	<input type="text" value="1096"/>

